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1. Mötets öppnande  
 Lars Kvissberg förklarade mötet öppnat. 
 
2. Godkännande av dagordning 
 Mötets dagordning godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare  
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 
4. Val av justerare  
 Mats Sjöberg utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 
6. Ekonomirapport 

Följer budget. Under hösten har hittills 100 fler par än förra året deltagit våra 
klubbtävlingar. 

  
7. Tävlingsrapport 

• Calle har börjat skissa på ett nytt system för handikappet till Filbyter Cup där det 
nationella handikappet skall ligga till grund. 

 
• Under våren skall ett par tisdagar reserveras för att spela korta fyrmannamatcher. 

Tanken är att introducera fyrmanna och dess speciella poängberäkning för våra nyare 
medlemmar. 

 
• Mats har gjort ett förslag för ny spelform i Linköpingsserien. Grundtanken är att man 

spelar i mindre grupper för att sedan delas in i upp- och nedflyttningsserier. Styrelsen 
bestämde sig för att läsa igenom förslaget för att återkomma i ärendet på nästa 
styrelsemöte. 

 
• Mats föreslog att Filbyter skall arrangera en silvertävling den 26/12. Mats fick 

tillsammans med Calle uppdraget att undersöka intresset för en sådan. 
 
• Inger Nilsson har till tävlingsledningen inkommit med en skrivelse i tre punkter. Två 

av dem berör tävlingsredovisning och behandlas här. Den tredje berör styrelsens 
mandat att ändra på årsmötesbeslut och behandlas under annan punkt i detta protokoll. 
Nilsson kräver att vid samtliga partävlingar på Filbyter Bridge ska resultatrapport efter 
spelets slut vara på det format där såväl parnummer som slutbud, utspel och resultat 
redovisas. Enligt Nilsson har så inte skett vid ett antal tävlingstillfällen på senare tid, 
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utan TL har endast tagit fram frekvenstabeller. Calle R kommer att påminna klubbens 
tävlingsledare om att använda rätt rapport, specialsydd sådan för ändamålet finns, vid 
utskrift av tävlingsresultaten. Om TL ändå skulle missa och använda ”fel” rapport, kan 
det inte vara särskilt svårt för spelarna att påpeka att utskriften ska göras om. 
Resultaten på hemsidan redovisas med automatik alltid i fullständigt format. Vidare 
kräver Nilsson att samtliga partävlingars resultatlistor ska vara komplett redovisade 
såväl med som utan handicap inräknat. Även här anser Nilsson att TL oftast slarvar 
och enbart redovisar slutresultat utan handicap, vilket strider mot beslut fattat av 
styrelsen. Dessutom hängs resultatlistor upp på resultattavlan enbart redovisade utan 
handicap. Nilsson påpekar också att torsdagskvällar verkar spelas utan handicap trots 
att det strider mot beslutet. Calle R kommer också här att påminna klubbens TL om 
slutresultatlistorna, men betonar att vi fortfarande är i en inkörningsfas med inte så få 
oerfarna tävlingsledare. Det går inte att med en enda utskrift få såväl resultatlista med 
som utan handicap, utan TL får först ta ut den ena, sedan ställa om till med (utan) 
handicap och köra ut nästa lista. Därefter krävs lite ”klipp och klistra” innan det är 
klart för kopiering. Oerfarna TL blir, inte alls märkligt, stressade när spelarna kastar 
sig över (och ibland ”stjäl”) originalen eller gnäller över hur lång tid det tar, trots att 
tävlingen bara nyss avslutats. En stressad tävlingsledare missar lättare, speciellt om 
man är ovan och rädd att göra fel, så låt det få ta 5 minuter innan slutresultatet 
kommer. Vad avser torsdagskvällar, så spelas de med handicap och redovisas med 
handicap. Samtliga klubbpartävlingar (utom de som specificerats inte ska spelas med 
handicap) redovisas dubbelt såväl i pappersformat som på internet. Om en tävling är 
felaktigt redovisad därvidlag, ta kontakt med den TL som ansvarat för tävlingen – 
namnet finns ju angivet invid tävlingen på hemsidan! 

 
• Inger Nilsson har ifrågasatt styrelsens beslut att undanta tisdagkvällens A-grupp från 

handikappberäkning. Styrelsen har fattat ett beslut enligt §6 i protokoll från 2007-09-
26 och detta beslut gäller höstsäsongen ut. Styrelsen ansåg att detta bäst tillfredsställde 
så många av klubbens medlemmar som möjligt. Till vårsäsongen skall styrelsen se 
över om eventuella förändringar skall göras. 

 
8. Trivselkommitténs rapport 

• Julfest söndag den 9/12. Gun och Lennart ser till att ordna inbjudan och förplägnad. 
• Till jultävlingarna inhandlar Lennart nyttopriser. 
• Tisdag 11/12 kommer det att delas ut priser och plaketter för KM, Höstrally mm. 
• Till första advent gör vi lite julfint med gran och annat pynt. 

  
9. Övriga frågor 

• Gun föreslog att det skall sättas upp en brevlåda där medlemmarna kan lämna in 
förslag och annat. Lars Kvissberg skall ordna fram en. 

• Gun föreslog också att det skall köpas in några ”läslampor”. En del spelare har svårt 
att se korten och det skulle underlätta för dem om det fanns en lampa för utlåning. Gun 
skall höra med Hjälpmedelscentralen. 

• Det skulle vara bra om det fanns en klocka för att visa rondtider. Magnus skall 
undersöka vad som kan vara aktuellt. 

 
10. Nästa styrelsemöte 
 Onsdagen den 5/12 kl 17.00 
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11. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 Vid protokollet    Ordförande 
 
 
 
 Magnus Berg    Lars Kvissberg 
 
 
 
 Justeras 
 
 
 
 Mats Sjöberg     


